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Projekt porządku obrad:

1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XI-ej i XII-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby zobowiązane do ich złożenia.
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęczna za rok szkolny 2014/2015.

8. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i 
ustalenia stawki opłaty za pojemnik,
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-2023,
c) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2015 rok,
d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Łęczyńskiemu,
e) rozpatrzenia skargi.

9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Pan radny S.Pawlak w 
imieniu inicjatorów projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik zawnioskował o wycofanie tej uchwały z porządku obrad. 
Burmistrz Łęcznej złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia  Gminy Łęczna do „Programu 
rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019” i wspólnej realizacji z Powiatem Łęczyńskim zadania pn.”Przebudowa 
drogi gminnej Nr 105189L w miejscowości Trębaczów”. Oba wnioski zostały przyjęte jednogłośnie (20 głosów za). Również jednogłośnie radni 
przyjęli protokoły z XI-ej i XII-ej Sesji Rady. 
Następnie Burmistrz Łęcznej przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji).
W punkcie interpelacje, zapytania, wnioski na pytanie dotyczące udziału gminy w projekcie WP3 Burmistrz poinformował o kwestiach 
finansowania tego projektu, w tym finansowania Spółki Wirtualne Powiaty 3.  Poinformował także radnych o wydatkach związanych z 
utrzymaniem czystości i zagospodarowaniem odpadów. W odpowiedzi na pytanie dotyczące spółki Energetyki Łęczyńskiej Burmistrz 
przedstawił informację o bieżącym funkcjonowaniu spółki.
Burmistrza Miasta poinformował o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby zobowiązane do ich złożenia - w 4 oświadczeniach 
wystąpiły drobne nieprawidłowości. Taką samą informację o oświadczeniach złożonych przez radnych przedstawiła Przewodnicząca Rady - 
oświadczenia zostały złożone terminowo, a w części oświadczeń wystąpiły drobne nieprawidłowości.
Następnie Kierownik Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli P.Stefan Mitura przedstawił  informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Łęczna za rok szkolny 2014/2015. W informacji zwrócił uwagę na stosunkowo małą liczebność klas, przedstawił także wyniki egzaminów 
gimnazjalnych w wybranych szkołach. 
W kolejnym punkcie za podjęciem uchwały  w sprawie przystąpienia  Gminy Łęczna do „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019” i wspólnej realizacji z Powiatem Łęczyńskim zadania pn.”Przebudowa drogi gminnej Nr 105189L w miejscowości 
Trębaczów” głosowało 21 radnych - uchwała została podjęta. 
Uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-2023 oraz w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
Łęczna na 2015 rok Rada przyjęła jednogłośnie (21 głosów za). Również uchwała  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Łęczyńskiemu (materiały do remontu chodnika w miejscowości Stara Wieś)  przyjęta została jednogłośnie.
W punkcie dotyczącym rozpatrzenia skargi przedstawiona została informacja Komisji Rewizyjnej, która przeprowadziła rozpoznanie okoliczności 
podniesionych w skardze. Po rozpatrzeniu skargi i zebraniu wyjaśnień Komisja zaproponowała uznanie skargi jako bezzasadnej. Zdanie 
odrębne w tej sprawie, w imieniu części członków Komisji przedstawiła radna J.Jaskółecka i przedstawiła propozycję podjęcia uchwały uznającej 
skargę na Burmistrza Łęcznej jako bezzasadną, natomiast skargę na Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 jako zasadną. 
Za wnioskiem Komisji Rewizyjnej o uznanie skargi za bezzasadną głosowało 12 radnych, za uznaniem skargi za częściowo zasadną głosowało 8 
radnych. 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły sesję.
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